

《单词百科:expanses是什么意思?expanses怎么发音?expanses的解释和用法》

英语单词expanses是什么意思?expanses怎么读?expanses怎么发音?简答网为您整理了expanses的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



expanses怎么读

expanses的读音:[ɪ k ' spænsɪz]

expanses的意思

1、n.广阔的区域(expanse的名词复数);

expanses的相关词组

1、watery expanse 广阔的水域

expanses的双语例句

1、Vast expanses of marsh that used to abound with reeds have been converted into arable land.

曾经是芦苇丛生的大片沼泽地已经变成了耕地.

2、Offer not the basic extra allowance for living expanses under standard of local minimum wage.

并提供不低于当地最低工资标准的基本生活补助.

3、We stood on the high ridge, looking down on the flaming expanses of broomcorn.

我们站在高岗上, 俯察那片火红的高粱地.

4、Ergs are vast expanses of sand dunes like this area in Oman.

尔格是巨大的广阔的沙丘就像这样的地区在阿曼.

5、In West China, there is a great abundance of eolian sand in vest expanses of desert.

我国西部地区沙漠分布广泛,富产风积砂.

6、But large expanses of China are isolated-geographically, politically and intellectually-from cities such as Shanghai.

不过,中国大部分地区,在地理上、政治上、智识上,仍是与像上海这些城市隔绝.

7、Have you comprehended the vast expanses of the earth ? Tell me, if you know all this.

地的广大、你能明透麼.你若全知道、只管说罢.

8、There are vast expanses of virgin land in the remote regions.

在边远地区有大片大片未开垦的处女地.

9、Vast expanses of untamed wilderness punish intruders with feral brutality.

广阔无边的无羁荒野用野性的残忍惩罚入侵者.

10、Suddenly large expanses began to appear for Rooney and Co to explore.

突然间在鲁尼面前出现了一片开阔地.

11、 There are expanses of virgin land in the remote regions.

在边远地区有大片大片未“开垦”的处女地.

12、 There are expanses of grasslands and deserts that have yet to be explored.

那里有待开发的广阔的草地和沙漠.

13、 We are rich in resources and vast expanses of fertile land.

我国资源丰富,沃野千里.

14、 The sterile , patriarchal expanses are their world.

可是,动物懂得自力救济.

以上是简答网为您整理的expanses怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关

于expanses的用法

、expanses的释义、expanses的相关

详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/expanses>